

# the french connection.

25hours-hotels.com  
facebook / twitter / instagram / pinterest  
@ / # 25hourshotels



düsseldorf/das tour  
twenty five hours hotel



Das 25hours Hotel Das Tour liegt am Louis-Pasteur-Platz 1, an zentraler Stelle des neuen Düsseldorfer Stadtteils Le Quartier Central. Die Rheinmetropole Düsseldorf mit ihrer Nähe zu Frankreich inspirierte das schwedische Kreativteam Stylt Trampoli. Zusammen mit 25hours entwickelten sie ein ganzheitliches Gestaltungskonzept im Spannungsfeld zwischen deutscher Ingenieurskunst und französischem Künstler-Flair. Herzstück des 25hours Hotel Das Tour sind Restaurant und Bar. The Paris Club erstreckt sich über zwei Etagen: Im Restaurant im 16. trifft man sich zum Lunch oder Dinner. In der Bar im 17. Stockwerk genießt man Highballs und einen spektakulären Blick über die Dächer Düsseldorfs. Mit einem ebenfalls einmaligen Ausblick lockt der Wellness-Bereich im 14. Stock, dessen Design von der Tour de France inspiriert wurde. Reisende und Einheimische finden im Erdgeschoss ein französisches Café sowie einen Concept Store und Fahrradshop.

*198 Zimmer • Minibar • Safe • UE Boom Bluetooth-Lautsprecher • kostenfreies high-speed W-lan im ganzen Haus • kostenloser MINI Verleih • Schindelhauer Bikes zur Miete • The Paris Club Restaurant & Bar • Sauna & Gym • Veranstaltungsräume für bis zu 50 Personen • Café La Tour • Flowershop • Concept Store*

The 25hours Hotel Das Tour is located at Louis-Pasteur-Platz 1, in the centre of the new Düsseldorf neighbourhood Le Quartier Central. The major Rhine city, Düsseldorf, and its proximity to France were the inspiration for the Swedish creative team, Stylt Trampoli. Together with 25hours, they developed a holistic design concept that is based on a fusion of German engineering and French artistic flair. The restaurant and bar form the heart of the 25hours Hotel Das Tour. The Paris Club spans two storeys: The restaurant on the 16<sup>th</sup> floor is where guests and locals alike gather for lunch or dinner. At the bar on the 17<sup>th</sup> floor, you can enjoy highballs and a spectacular view over the rooftops of Düsseldorf. The spa on the 14<sup>th</sup> floor offers a similarly breathtaking view, and was designed with inspiration from the Tour de France. Travellers and locals can find a French café, a concept store, and a bike shop on the ground floor.

*198 rooms • minibar • safe • UE Boom Bluetooth speaker • free high-speed wifi throughout the hotel • free MINI rental • Schindelhauer Bikes available for hire • The Paris Club Restaurant & Bar • sauna & gym • function rooms for up to 50 people • Café La Tour • flower shop • concept store*

come as  
you are.









**don't act like  
you are not  
impressed.**



let's spend the  
night together.









almost  
home.





twenty five hours hotels  
berlin / cologne / düsseldorf / frankfurt / hamburg /  
munich / paris / vienna / zurich